
Sprawozdanie z Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 
  

   Komisja  Rolnictwa i Ochrony Środowiska  odbyła się w dniu 27 maj 2024r. o 

godz.14:00. W komisji wzięło udział  8 członków oraz zaproszeni goście. 

 

  W pierwszym punkcie, wybraliśmy  zastępcę przewodniczącego, którym 

został Pan Robert Maliński – gratulujemy. 

 

   Następnie zapoznaliśmy się z planem pracy komisji, nie wniesiono żadnych 

zmian do planu pracy. 

 

W kolejnym punkcie zaopiniowaliśmy projekty uchwał w sprawie: 

 

-  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024r. Uchwała 

została uchylona przez wojewodę z powodu braku , wpisania w uchwale kwot 

sterylizacji i kastracji zwierząt. Taka kwota , nie mogła zostać wpisana 

ponieważ nie mamy wiedzy ile zwierząt trafi do schroniska. Ten punkt z 

uchwały został wykreślony. Mam nadzieję, że obecna uchwała zostanie przyjęta 

bez uwag.-  opinia pozytywna 

 

-   Zaopiniowanie uchwał w sprawie , zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi, Robakowo Osiedle, Robakowo Wieś oraz Dachowa.- opinia 

pozytywna 

 

 

-  Zaopiniowaliśmy pozytywnie uchwałę w sprawie zgłoszenia  sołectwa 

Dachowa do Programu ,, Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+,,- opinia 

pozytywna 

 

-    W kolejnym punkcie powołaliśmy Komitet Dożynkowy, w skład komitetu 

wchodzą wszyscy  członkowie komisji Rolnictwa , przewodniczącą komitetu 

została Iwona Kosmalska. Jeśli ktoś z Państwa radnych chce dołączyć do 

komitetu dożynkowego , zapraszamy do pomocy . Dożynki Gminne odbędą się 

24 sierpnia w Radzewie. 

 

-  Ostatnim punktem były sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 



Radna Iwona Kosmalska poprosiła wydział ochrony środowiska o podkrzesanie 

drzew wzdłuż ulicy Nowina , wyjazd z ul. Klonowej w stronę  Szkoły w 

Szczodrzykowie. 

- Radny Andrzej Surdyk poprosił również o podkrzesanie drzew przy lasku 

obok Szkoły w Szczodrzykowie. 

 

- Radny Michał Buchwald , zapytał o możliwość rozmowy z przedstawicielami 

Nadleśnictwa Babki, w sprawie możliwość udostępniania lub przekazania na 

cele mieszkańców, części terenów leśnych znajdujących się przy 

zabudowaniach. Tak aby części tych lasów zabezpieczyć na cele społeczne. 

 

 

Posiedzenie zakończono o godz.14:46 

 

 

 

 

 

Kórnik 29.05.2024r.                                               Przewodnicząca 

                                                            Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                               Iwona Kosmalska 

 

 

 

 

 


